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Slovo starosty

Zpravodaj obce | Ročník XXI. | Vychází 30. ledna 2024 2024

Hezký den všem spoluobčanům,
rád bych vás jménem celého zastupitelstva
pozdravil v novém roce 2024 a popřál všem,
aby tento rok byl plný radosti a úspěchů jak
v osobním, tak pracovním životě.
Na mnoho z nás citově dolehla ve vánočním
čase nešťastná a tragická událost z pražské
filozofické fakulty a o to více se snad každý
zamýšlel nad vděkem za rodinu a přátele
ve svém okolí.

Sněhová kalamita před Štědrým dnem tak
byla jako pohádkové připomenutí klidu
a pokoje, nicméně zároveň z praktického
hlediska prověřila připravenost na odklízení
a zpřístupnění nejen chodníků v obci.
Další rozmar počasí jsme pociťovali v po-
sledních lednových dnech, kdy naopak
zmrzlý povrch pokryl déšť a naše technika
se musela vypořádat s ledovkou a náledím.
Bylo by dětinské vymlouvat se na to,
že v zimě nikdo nečeká změny počasí
a schůdnosti/sjízdnosti vozovky, nicméně
se snažíme udržovat obecní prostranství
v co nejlepším stavu, ačkoliv to někdy není
úplně snadné.

Na druhou stranu nám počasí zatím alespoň
na pár dní umožnilo pozorovat úchvatné
krasobruslařské piruety na rybníku, vidět
vyrůstat budoucí hokejové legendy tamtéž
a na okolních loukách sledovat běžkařské
nadšence kroužit ve stopách stejně kvalit-
ních, jako na Jizerské 50. Bobisté a sáňkaři
se také nenechali zahanbit a na svahu zů-
stanou minimálně do jara stopy jejich kori-
dorů.

Po zhodnocení začátku zimy je ale také třeba
podívat se na finanční výsledky obce za loň-
ský rok 2023.
Hospodaření obce skončilo v přebytku
867 778 Kč, ačkoliv jsme plánovali schod-
kový rozpočet 4,2 miliónu.

Hlavní tři důvody, proč jsme dosáhli přebyt-
kového rozpočtu, byly:
• příjem do obecního rozpočtu byl výraz-

ně vyšší, než jsme očekávali…
+2,1 mil. Kč;

• nepovedlo se nám uskutečnit všechny
plánované investice… +1,75 mil. Kč;

• zbytek byly drobné úspory, díky kterým
jsme ušetřili… +1,25 mil. Kč.

Rozpočet 2023 Realita 2023

Příjmy obce 5 708 078 Kč 7 932 596 Kč

Výdaje obce 9 927 740 Kč 7 101 385 Kč

Schodek/přebytek -4 219 662 Kč 831 211 Kč
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Přehled investic za rok 2023

Dále bychVás rád pozval na blížící se akce, které naleznete na stránkách obce v sekci Kalen-
dář akcí – radimovice.cz/cs/kalendar-akci.

Velmi si vážíme vaší přízně a těšíme se na všechny společné projekty, setkání, akce a párty
v roce 2024!

–Robert Marek

Plánované Investice Plán Realizace

Projekt prodejna potravin 250 000 Kč 0 Kč

Bryknar cesta, projekt nové prodejny / cesta Vondrák 3 300 000 Kč 2 303 000 Kč

Čistička odpadních vod 200 000 Kč 0 Kč

Sociální zázemí, pergola hřiště 1 000 000 Kč 0 Kč

Zpevněná plocha rozšíření 150 000 Kč 0 Kč

Osvětlení cesta Vondrák 200 000 Kč 150 000 Kč

Neplánované Investice

Oprava cesty k Mohelce 0 Kč 150 000 Kč

Celkem

Investice celkem 5 100 000 Kč 3 353 000 Kč

Zápis ze zasedání zastupitelstva 13. 12. 2023
Přítomno: 6 zastupitelů
Dále přítomni: 4 občané

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce
dne 6. 12. 2023.

1. Zahájení ‒ schválení programu,
jmenování zapisovatele a ověřovate-
lů zápisu
Program zasedání:
1. Zahájení - jmenování zapisovatele

a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání
3. Slib nového zastupitele
4. Rozpočet obce Radimovice na rok 2024
5. Rozpočtový výhled na rok 2024 – 2027
6. Smlouva o spolupráci při zajištění

zpětného odběru a zařazení místa

zpětného odběru do obecního systému
odpadového hospodářství s Ekokomem

7. Smlouva o úhradě nákladů na likvidaci
a soustřeďování vybraného plastového
odpadu s Procter & Gamble Czech
Republic s.r.o.

8. Darovací smlouva s obcí Sychrov
9. Záměr pronájmu prostor ordinace pro

fyzioterapii
10. Změna funkce uvolněného starosty
11. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení

věcného břemene
12. Mimořádná inventura majetku
13. Vyřazení majetku
14. OZV 1/2023 o místním poplatku

za odkládání komunálního odpadu
z nemovité věci

15. Diskuze

https://radimovice.cz/cs/kalendar-akci
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Program jednání byl doplněn o body:
• Smlouva o zřízení věcného břemene –

služebnosti
• Inventarizace majetku
• Změna odměn členů zastupitelstva

Upozornění pro občany veřejná schůze za-
stupitelstva se bude z důvodu zkvalitnění zá-
pisu nahrávat.

Námitky proti programu: NEJSOU
Zapisovatelem byl určen: Hana Rulcová
Ověřovatelé zápisu: Vladimíra Tomšů, Mi-
chaela Hlaváčková

Hlasování:

Program jednání BYL SCHVÁLEN

2. Kontrola zápisu z minulého
jednání
Usnesení č. 22/2013 – trvá (uzavření kupní
smlouvy)
Usnesení č. 2/2021 – trvá (aktualizace na-
řízení zimní údržba)
Usnesení č. 32/2022 – trvá (sportoviště)
Usnesení č. 53/2023 – trvá (možnost realiza-
ce školky)
Usnesení č. 56/2023 – trvá (kamerový sys-
tém obce)
Usnesení č. 58/2023 – trvá (cesta Vondrák/
Žitňan)
Usnesení č. 65/2023 – trvá (záměr zákazu
vjezdu cesta Rybník)

3. Slib nového zastupitele
Předsedající v souladu s §69 odst. 2 zákona
o obcích vyzval Hanu Rulcovou ke složení
slibu. Před složením slibu předsedající upo-
zornil Hanu Rulcovou, že odmítnutí složit
slib nebo složení s výhradou má za následek
zánik mandátu (§55 Zákona č. 491/2001 Sb.,
o volbách do zastupitelstev obcí a o změně
některých zákonů, v platném znění).
Předsedající Robert Marek přečetl text slibu
podle §69 odst.2 zákona č. 128/2000 Sb.,

O obcích, ve znění pozdějších předpisů
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji
na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu
vykonávat svědomitě, v zájmu obce a jejich
občanů a řídit se Ústavou a zákony České
republiky“. Poté paní Hana Rulcová prone-
sením slova „slibuji“ a svým podpisem po-
tvrdili složení slibu, příloha č.1 tohoto zápi-
su.
Bylo konstatováno, že Hana Rulcová složila
zákonem stanovený slib a může se ujmout
svého mandátu.

4. Rozpočet obce Radimovice na rok
2024
Předsedající představil rozpočet na rok
2024, který byl vyvěšen na úřední desce dne
19.11.2023.
• Příjmy celkem: 6 598 825 Kč
• Výdaje celkem: 11 308 000 Kč
Z toho na investice je vyčleněno 5 800 000Kč

Rozpočet je navrhnut jako schodkový.
Schodek bude hrazen z naspořených rezerv
obce.
Oproti vyvěšené verzi rozpočtu došlo k pře-
sunům mezi jednotlivými položkami, ale
celkové výdaje a příjmy jsou dodrženy.

Starosta vyzval zastupitele a občany k vyjád-
ření.
Paní Šrytrová žádá o vysvětlení k některým
výdajovým položkám.

1/190 000 Kč, kultura
Jaké akce jsou za tuto částku naplánovány?
Pan starosta-momentálně nemá k dispozici
soupis akcí kulturní komise, ale plán je ho-
tov. Paní Tomšů vysvětluje, že plánované
akce byly navrženy dle akcí z letošního roku.
Kulturní komise předloží plán akcí na rok
2024 po své schůzce mezi vánočními svátky.
Pan starosta uvádí, že navrhovaná částka
190 000 Kč vychází z údajů letošního roku.
Částka nebude navyšována ani snižována.
Současný stav je celkové příjmy kulturní ko-
mise jsou 106 212Kč z toho 40 000Kč dotace
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a příjem z akcí je 66 212 Kč. Celkové výdaje
kulturní komise jsou aktuálně 161 955 Kč.

2/ 1 300 000 Kč- projekt a výstavba mateř-
ské školy
Pan starosta nejprve bude fáze studie prove-
ditelnosti, momentálně se hledá projektant.
První investice – třeba cca 100 000 Kč.

Paní Šrytrová umístění školky a počet dětí-
bude jako přístavba k víceúčelové budově ?
počet dětí 24 ? Kde bude zahrada?
Pan starosta -zatím není jasné, nabízí se
možnost využití dětského hřiště.
Paní Šrytrová zmiňuje další úskalí -oplocení
atd., pan starosta vysvětluje, že tyto infor-
mace nemá, protože není odborník, ani
nemá zkušenosti se stavbou školky a proto
hledá odborníka, který nám s tím pomůže.
Paní Šrytrová – jedná se o velkou investici
a velkou částku, která zásadně ovlivňuje roz-
počet, tedy je nutné si všechny informace
zjistit předem, dále zmiňuje další nutné pod-
mínky – dané m 2 na 1 dítě atd.
Paní Šrytrová se dále dotazuje, zda má obec
k dispozici demografickou studii, zmiňuje
údaje za rok 2022 z portálu Českého sta-
tistického úřadu, rozchází se s realitou počtu
narozených dětí
Pan starosta uvádí, že Radimovice ani okolní
obce nemají zajištěnou spádovost
a na Turnovsku je nedostatek školek. Jsme
jediná obec, mimo Turnova, která má zájem
tuto situaci s nedostatkemmísta ve školkách
řešit. Okolní obce se školkami a školami ne-
mají zájem navyšovat kapacity. Jsme ve stá-
diu, kdy je nutné zjistit proveditelnost, jak
již bylo uvedeno. Projekt nebude realizován,
když nebude proveditelný. Okolní obce ne-
mají zájem na tomto projektu participovat.
Dotace by měla být 90 %, je poskytována
z ministerstva školství a tělovýchovy. Pokud
nebude tato dotace, školka se nebude rea-
lizovat.
Paní Hanušová se dotazuje paní Šrytrové
z jakých dotačních programů bude rea-
lizována výstavba školky a školy v Turnově.

Bude to dětská skupina, není to dotace pro
obce.

3/ 1 900 000 Kč projekt obchod + sklep
obecní úřad
Pan starosta- 8.1.2024 bude veřejné
projednání územního plánu, následně bude
řešen projekt.
Cíl je začít s pracemi v roce 2024, peníze jsou
určeny právě na to, např. základová deska.
Paní Šrytrová má spíše pesimistický pohled
na začátek prací.
Další finanční prostředky z této částky jsou
na rekonstrukci sklepu pod obecním úřa-
dem.
Byly zjištěny statické nedostatky, a zatím
není jasný záměr co s tímto prostorem.
Proběhlo vyklízení a řeší se vlhkost, ve stá-
diu prověřování.

4/ 1 500 000 Kč- projekt sociální zázemí
a pergola na hřišti.
Pan starosta- projekt máme, započala stav-
ba-patky, povolení trvá, možno dokončit.
Pan Dvořák – kde jsou umístěny patky ?
Pan starosta- jsou na pozemku Sokola, obě
možnosti schváleny/ pozemek obce i Sokola/
Schváleno jako jeden celek-ohláška

5/ 500 000 Kč- opravy cest na co?
Starosta – rozpočet byl navýšen na 1000 000
Kč na dokončení silnice u pana Žitňana,
Přerušeno z důvodu počasí ze strany prová-
dějící firmy, bude se pokračovat na jaře
za cca 700 000 Kč,, dalších 300 000 Kč na pří-
padné další opravy cest. Smlouva je na již
schválenou částku z minulého zastupitel-
stva.
Paní Rulcová- sděluje, že bude proti schvá-
lení rozpočtu z důvodu, které uvedla zastu-
pitelům a panu starostovi ještě před začát-
kem veřejného zasedání. Budou řešit po do-
hodě následně mimo toto zasedání.
Paní Šrytrová vznáší k tomuto sdělení ná-
mitku, jsme na veřejném zasedání, kde se
rozpočet schvaluje, tedy se má řešit veřejně.
Paní Rulcová uvádí, že se její dotazy týkaly
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stejně tak jako dotazy paní Šrytrové navr-
hovaných investic, rozdílu mezi fixními ná-
klady v návrhu rozpočtu 2023 a současného
stavu, a dalších položek v návrhu rozpočtu
2024, dále čerpání poloviny finančních
zdrojů obce na bankovních účtech. Nebyla
přítomna všem pracovním schůzkám
ohledně rozpočtu, protože je krátce v zastu-
pitelstvu. Rozpočet bude tak jako tak schvá-
len , i když bude proti.

Usnesení č. 71/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Schodkový rozpočet na rok 2024, kde cel-
kové příjmy budou 6 598 825 Kč a výdaje
11 308 000 Kč. Schodek ve výši 4 709 175 Kč
bude hrazen z rezerv obce, která má na-
spořeno víc jak 8 461 000 Kč

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

5. Rozpočtový výhled na rok 2024 –
2027
Předsedající představil Střednědobý výhled
obce Radimovice na období 2024 – 2027, kte-
rý byl vyvěšen na úřední desce 19. listopadu
2023.

Pan starosta vyzývá přítomné k dotazům.
PanDvořák se znovu vrací k návrhu investic.
Pan starosta znovu vysvětluje, že nemá
v současné době potřebné informace, proto
ten návrh je v této podobě.

Usnesení č. 72/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Střednědobý výhled obce Radimovice na ob-
dobí 2024 – 2027, bez výhrad

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

6. Smlouva o spolupráci při zajištění
zpětného odběru a zařazení místa
zpětného odběru do obecního systé-
mu odpadového hospodářství
s EKO-KOMem
Předsedající přednesl návrh smlouvy se
společností EKO-KOM, která vypadá pro
obce výrazně příznivěji než původní smlou-
va. Hlavní podnět pro změnu je změna záko-
na. Až praxe ukáže zda budou hrazeny
všechny náklady na třídění využitelných
složek odpadu.

Usnesení č. 73/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
podepsat smlouvu Smlouva o spolupráci při
zajištění zpětného odběru a zařazení místa
zpětného odběru do obecního se společnos-
tí EKO-KOM, a.s. IČO: 251 34 701, DIČ:
CZ25134701, se sídlem Praha 4, Na Pankráci
1685/17, PSČ 140 21
A U K L Á D Á
starostovi smlouvu podepsat

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLOSCHVÁLENO

7. Smlouva o úhradě nákladů na li-
kvidaci a soustřeďování vybraného
plastového odpadu s Procter
& Gamble Czech Republic s.r.o.
Předsedající přednesl návrh smlouvy
se společností Procter & Gamble Czech
Republic s.r.o. Je to podobný systém jakomá
EKO-KOM. Společnost Procter & Gamble
CzechRepublic s.r.o se rozhodla zavést vlast-
ní systém pro své výrobky jako jsou na-
příklad Lenor, Jar, Old Spice...

Usnesení č. 74/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
podepsat smlouvu Smlouva o úhradě nákla-
dů na likvidaci a soustředění vybraného

PRO 5 PROTI 1 ZDRŽEL SE 0
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plastového odpadu se společností Procter &
Gamble Czech Republic s.r.o. IČ 270 86 721
se sídlem Ottova 402, 269 01 Rakovník
A U K L Á D Á
starostovi smlouvu podepsat

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLOSCHVÁLENO

8. Darovací smlouva s obcí Sychrov
Předsedající poděkoval Lukášovi Markovi,
že připomněl obci, že nemá schválený dar
pro obec Sychrov ve výši 50 000Kč na provoz
základní školy v Radostíně. Dále upozornil
občany, že informace o proplacení daru
v listopadu se nezakládá na pravdě. Dar za-
tím nebyl na účet obce Sychrov zaslán.
Informaci je možné si ověřit přímo u sta-
rosty obce Sychrov.

Usnesení č. 75/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Dar obci Sychrov ve výši 50 000 Kč na provoz
základní školy v Radostíně.
A U K L Á D Á
starostovi podepsat darovací smlouvu s obcí
Sychrov IČO: 00263222 Se sídlem: Sychrov
č.p. 1 , 46 344 Sychrov

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

9. Záměr pronájmu prostor ordinace
pro fyzioterapii
Předsedající přednesl záměr pronájmu ne-
bytových prostor ve víceúčelové budově. Or-
dinace paní doktorky k provádění fyziote-
rapii a masáží pro občany ze širokého okolí.
Paní doktorka s pronájmem souhlasí. Zá-
jemce může prostory využívat mimo ordi-
nační hodiny doktorky. Podmínkou bude pí-
semný souhlas doktorky Hylmarové,
že činnost fyzioterapii a masáží není v roz-

poru s provozem ordinace dětské lékařky.
Navrhuji cenu pronájmu ve výši 2000 Kčmě-
síčně.

Usnesení č. 76/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
záměr pronájmu nebytových prostor
ve víceúčelové budově, ordinaci paní dok-
torky Hylmarové k provádění fyzioterapii a
masáží, s podmínkou, že každý zájemce
musí mít písemný souhlas doktorky o
vhodnosti provozu. Cena pronájmu bude
2000 Kč měsíčně.
A U S T A N O V U J E
Výběrovou komisi ve složení Vladimír Kra-
cík, Hana Rulcová, Hana Hanušová, Lucie
Langová a Vladimíra Tomšů pro výběr ná-
jemce.

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

10. Změna funkce uvolněného sta-
rosty
Starosta požádal, zda by nemohl vykonávat
funkci nadále jako neuvolněný z důvodu
komplikací v jeho současném stálém pra-
covním poměru.

Usnesení č. 77/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Výkon funkce starosty jako neuvolněný
od 1. 1. 2024

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

11. Smlouva o smlouvě budoucí
o zřízení věcného břemene
Předsedající přednesl návrh smlouvy
o smlouvě budoucí o zřízení věcného bře-
mene s ČEZ distribuce č. IV-12-4024972

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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na pozemku 1007/2 a 1281. Pozemek
pro novou prodejnu.

Usnesení č. 78/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcné-
ho břemene s ČEZ distribuce
č. IV-12-4024972
A U K L Á D Á
starostovi podepsat tuto smlouvu s ČEZ dis-
tribuce

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

12. Mimořádná inventuramajetku
Inventarizační komise provedla mimo-
řádnou inventuru majetku a předala zprávu
z této inventury. Na základě inventury
navrhla vyřadit majetek, který je nefunkční,
rozbitý nebo opotřebený.
Pan starosta žádá paní Hanušovou k předne-
sení a předání zprávy.
Bylo spolupracováno se členy výjezdové
jednotky, shledáno vše v pořádku.

Usnesení č. 79/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
B E R E N A V Ě D OM Í
Zprávu z mimořádné inventury

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

13. Vyřazení majetku
Na základě zprávy od inventarizační komise
navrhuje předsedající vyřadit majetek dle
seznamu.

Usnesení č. 80/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Vyřadit majetek s inventárním číslem 381,

578 => nefunkčnosti, 705, 280, 309, 348, 424,
520, 541, 543, 567 => opotřebeno, 708, 695 =>
rozbitý

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

14. OZV 1/2023 o místním poplatku
za odkládání komunálního odpadu
z nemovité věci
Předsedající informoval zastupitelé,
že je nutné znovu schválit opravenou OZV
1/2023 o místním poplatku za odkládání ko-
munálního odpadu z nemovité věci z důvo-
du chyby ve splatnosti pro nové žadatele
po 30. 9. aktuálního roku.

Usnesení č. 81/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
nové znění OZV 1/2023 o místním poplatku
za odkládání komunálního odpadu
z nemovité věci

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

15. Smlouva o zřízení věcného bře-
mene služebnosti
Předsedající přednesl návrh smlouvy
o zřízení věcného břemene - služebnosti
s ČEZ distribuce č. IV-12-4021721 na po-
zemku 1292 a 1306. zasíťování pozemků dole
pod panem Bílkem

Usnesení č. 82/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcné-
ho břemene s ČEZ distribuce
č. IV-12-4021721
A U K L Á D Á
starostovi podepsat tuto smlouvu s ČEZ dis-
tribuce

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

16. Inventarizace majetku za rok
2023
Předsedající navrhl inventarizační komisi ve
složení Předseda Hana Hanušová a členové
Lucie Langová, Hana Rulcová, jelikož je
nutné udělat roční řádnou inventuru.

Usnesení č. 83/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Inventuru majetku a závazků za rok 2023.
Ustanovuje inventarizační komisi ve
složení, Předseda Hana Hanušová a členové
komise Lucie Langová, Hana Rulcová
A U K L Á D Á
provést inventarizaci majetku a závazků
obce Radimovice za rok 2023, včetně in-
ventarizační zprávy. Zahájení inventu-
ry 2.1.2024 a dokončení nejdéle k 31.1. 2024

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

17. změna odměn zastupitelů
Předsedající navrhuje změny v odměňování
Starosty, místostarosty a předsedů komisí
z důvodu neuvolněného starosty, kde je
nutné rozdělit úkoly starosty mezi zastupite-
le, po dobu starosty v neuvolněné funkci od
1.1.2024. Obec šetří náklady v případě neu-
volněného starosty.

Usnesení č. 84/2023
Zastupitelstvo obce po projednání

S C H V A L U J E
Odměnu pro starostu ve výši 18 000 Kč
od 1. 1. 2024
Hlasování:

S C H V A L U J E
Odměnu pro místostarostu ve výši 9 000 Kč
od 1. 1. 2024
Hlasování:

S C H V A L U J E
Odměnu pro předsedu kulturní komise
ve výši 1 000Kč od 1.1.2024
Hlasování:

S C H V A L U J E
Odměnu pro předsedu kontrolního výboru
ve výši 1 000 Kč od 1.1.2024
Hlasování:

S C H V A L U J E
Odměnu pro předsedu finančního výboru
ve výši 1000 Kč od 1. 1. 2024
Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

18. Diskuze
Pan starosta doplňuje informace o stavech
bankovních účtů obce k 30. 11. 2023:

Komerční banka – 4 828 257 Kč
Termínovaný účet u Komerční banky –
3 000 000 Kč
Česká národní banka – 632 816 Kč
Dále pan starosta opakuje již výše zmi-
ňované údaje ohledně hospodaření kulturní
komise.
Uvádí hodnoty ze schváleného rozpočtu
roku 2023 , viz níže.

Příjmy dle schváleného rozpočtu na rok 2023
– 5 708 078 Kč, realita k 30.11.23 6 937 755
Kč

Výdaje dle schváleného rozpočtu na rok 2023

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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- 9 924 740 Kč, realita k 30.11.23 -6 549 069
Kč
Z celkových výdajů byly přibližně
2 600 000kč investice. Cesta Kafka/Bryknar,
veřejné osvětlení cesta Vondrák a obnova
cesty k Mohelce.

Očekává, že rozpočet v roce 2023 skončí
s přebytkem.

Paní Hana Hanušová zve občany na veřejné
bruslení do Turnova.
Termíny – v sobotu 3.2.2024, v neděli
18.2.2024 a v sobotu 2.3.2024
Trvání bruslení – 1,5 hod.
Bude vyvěšeno a prezentováno na soci-
álních sítích, stránkách obce a bude zaslána
SMS
Předpokládá se finanční příspěvek občana
50 Kč. Obec zajistí kluziště.

Pan Dvořák žádá opravu sirény, nefunguje,
závažný nedostatek.
Starosta: Bude urgováno u HZS Liberec.
Dále se dotazuje na mimořádnou inventuru
majetku, měl určité výhrady.
Paní Langová vysvětluje, že byly zjištěny ne-
dostatky při zařazení majetku na správných
účtech.
Bylo již napraveno, dohledáno.
Paní Hanušová navazuje s informací,
že nadcházející inventura by měla proběh-
nout již v pořádku.
Pan Dvořák se dále dotazuje na fungování
nové smlouvy s Procter & Gamble, budou
zvláštní nádoby?
Pan starosta sděluje, že není přesně defi-
nováno ve smlouvě, bude se dotazovat.
Paní Šrytrová komentuje, že to není správný
postup. Před schválením a podpisem smlou-
vy je nutné znát všechny její detaily. Co je
předmětem plnění smlouvy ?
Přesný postup, jak bude sběr odpadů hrazen
a realizován zatím není znám.
Paní Šrytrová znovu zdůrazňuje, že je dů-
ležité smlouvu znovu pečlivě přečíst a znát
detaily před podpisem.

Paní Tomšů sděluje, jak pochopila vysvět-
lení pana starosty zastupitelům na pracovní
schůzce.
Firma Procter & Gamble si je vědoma jakou
měrou se podílí na znečištění planety, a ten-
to její krok
chápe jako počin k zlepšení situace.
Pan Hoffmann se dotazuje na možnost ře-
šení vodovodní přípojky spolu s realizací
stavby obchodu.
Řeší připojení provozovatelů atrakcí v době
Sychrovské pouti, protože stávající stav je
pro něho komplikovaný, jelikož se připojují
ve sklepě jeho domu.
Starosta => Bude se řešit při realizaci obcho-
du.
Další dotaz pan Hoffmanna se týkal úklidu
sněhu a sypání chodníků pracovníky obce.
Uvádí příklady , které vypovídají o velkých
nedostatcích této údržby.
Připojují se další občané ve stejném duchu.
Pan starosta děkuje za upozornění a zároveň
žádá o pomoc občanů v této záležitosti,
aby se případné nedostatky řešily včas
a úspěšně. Volat pana starostu v případě
problému. Jsou nutné podněty od občanů,
aby se problémy hned řešily.
Paní Šrytrová a pan Hoffman doporučuje
pracovníky řádně instruovat.
Paní Šrytrová se dotazuje na formu pracovní
smlouvy se zaměstnanci úřadu, a zda je
nutné mít pracovníky dva.
Pan starosta a zastupitelé shodně potvrzují,
že se nám osvědčilo zaměstnat dva pra-
covníky, jelikož když jeden nemohl, tak jej
zastoupil druhý. Některé práce je nutné
a bezpečné dělat ve dvou lidech.
Paní Šrytrová se dotazuje na platy obecních
pracovníků.
Starosta odpovídá, že informace o platech
pracovníků sdělovat nebude.
Pan Hoffman kritizuje pracovní morálku
jednoho z pracovníků. Pan starosta upozor-
ňuje na úskalí neadresné kritiky. Nutné
příště vyfotit a poslat info na pana starostu.
Paní Šrytrová se dotazuje, v jakém stádiu je
převod pozemků z majetku Sokola na obec.



10

Pan starosta sděluje, že se momentálně čeká
na vyjádření odhadce ohledně ceny po-
zemku, následně proběhne složitý
schvalovací proces.
Paní Šrytrová se dotazuje na druh smlouvy.
Bude to několik smluv-smlouva darovací,
dále smlouva o spolupráci, a nakonec
smlouva o smlouvě budoucí s termínem
trvání 25 let.
Paní Šrytrová se ptá na řešení možné situa-
ce, která by nastala v případě, že Sokol bude
chtít pozemek vrátit zpět, obec pozemek
zhodnotí, myšlena investice do již teď
nutných oprav sportoviště, a tedy Sokol
bude obci tuto investici vracet ?
Pan starosta se domnívá, že toto řešení bude
už v kompetenci budoucího zastupitelstva.
Pan Dvořák namítá, že je to nutné řešit teď

před podpisem smlouvy. Paní Hlaváčková
participuje na přípravě těchto smluv.
Paní Hanušová vysvětluje záměr obce
ohledně těchto pozemků. Sokol z důvodu
své nečinnosti nemůže žádat o dotace, proto
se nabízí toto řešení. Tento postup již byl
schválen před časem zastupiteli obce.
Je to ještě složitý a časově náročný proces,
tedy se bude sledovat a průběžně hodnotit.
Pan Dvořák a paní Šrytrová apelují znovu na
vyváženost smluv mezi obcí a Sokolem, kte-
ré mohou v budoucnu přivést újmu obci.
Starosta, který pracoval na přípravě smluv
se domnívá, že jsou smlouvy vyvážené a po-
slední verze zašle zastupitelům ke kontrole.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno
v 19:50 hod.

Mariášové ohlédnutí
V roce 2023 jsme
úspěšně zakončili již
šestý ročník Radi-
movické mariášové
ligy, ve kterém jsme,
tradičně vždy v pátek,
odehráli celkem pět
s a m o s t a t n ý c h
turnajů. Do hry se v průběhu roku postupně
zapojilo 19 hráčů, pouze v jednom turnaji
jsme se nesešli v plném počtu 15 hráčů
a po delší době se podařilo začlenit i dva
úplné nováčky, kteří si vedli nadmíru dobře.
Jeden z těchto nováčků – Vláďa Švanda
dokonce dokázal ve dvou turnajích zvítězit,
na jedno turnajové vítězství pak dosáhli To-
máš Pešta, Lukáš Dvořák a také domácí
Láďa Dvořák. Celkovým vítězem se však na-
konec stal, po přepočtu všech získaných
bodů (104 bodů), někdo úplně jiný. Celo-
roční vyrovnané výkony i vzorná účast vy-
nesly Martinu Preislerovi jako prvnímu již
druhé celkové vítězství v ročníku (2021
a 2023) a na trůnu tak vystřídal loňského ví-
těze Láďu Voštenáka. S odstupem pouhých
4 bodíků skončil celkově druhý Tomáš Pešta
a dalších 7 bodů ztratil celkově třetí Láďa
Dvořák (v roce 2022 taktéž třetí).

I když se v uplynulém
ročníku RML účast
hráčů vylepšila, chtěl
bych tímto znovu vy-
zvat všechny přízniv-
ce této skvělé hry
z řad místních i blíz-
kého okolí, aby v pří-

padě zájmu neváhali a připojili se k našemu
přátelskému soutěžení a poklábosení u ka-
retních stolů i dobrého jídla. Určitě to stojí
za to!

1. PREISLER Martin 104

2. PEŠTA Tomáš 100

3. DVOŘÁK Láďa 93

4. VOCHVEST Petr 73

5. ROJAR Jarda 72
6. Švanda Vladimír 69

7. ŽALSKÝ Jarda 65
8. DVOŘÁK Lukáš 64
9. NOVÁK Radek 60
10. VOŠTENÁK Láďa 57

–Za pořadatele Jarda Žalský

Top 10 RML 2023
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Pivní pátek speciál
Vážení spoluobčané,
s rokem 2023 jsme se rozloučili i v Radi-
movickém pivním pátečním klubu
a to 29. prosince. Celý večer nám hrála kape-
la Bedňáci k poslechu , ale hlavně k tanci.
Již po několikáté, naprosto super. Zájem
o Pivní pátek – Speciál byl obrovský, jediná
židle nezůstala volná. Celý večer byl zpest-
řen soutěžemi, kdy vítěz byl odměněn lahví
sektu. Proběhla i soutěž o nejchutnější
bramborovou placku nebo bramborák, kte-
rá dopadla naprosto skvěle, místo jednoho
vítěze, byli vítězové hned tři. Opět je odmě-
na neminula.

Celý večer hudby a zábavy byl pro účastníky
krásným rozloučením se starým rokem
2023.

Věříme, že i tento rok budou Radimovické
pivní pátky úspěšné a rozšíří se členství klu-
bu.

Jste srdečně zváni, těšíme se na Vás.

–V.T.

Vánoční dílničky
V sobotu 2.12.2023 se uskutečnily ve víceú-
čelové budově Vánoční dílničky.
Za poslechu koled jsme si vyrobili adventní
věnce, věnce na dveře či ozdoby na Vánoční
stromeček.
Kdo měl chuť, mohl s výrobou pokračovat
a popustit trošku uzdu své fantazii.

Díky tomu vznikaly nádherní sněhuláci
ze dřeva a jiné originální ozdoby.
Děkujeme všem za hojnou účast a těšíme
se na dalších akcích v roce 2024.

–Za MC v Podzámčí
Hanka Hanušová a Petra Rakoušová
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Příběhy pěstounství z Libereckého kraje
Julie a Anna – Velká rodina není vždycky vý-
hra

Jsem Julie, je mi 17 let a jsem poloromka. Žít
jsem v podstatě začala až po útěku
z „domova” vmých 9 letech. Do té doby jsem
znala jen šikanu, fyzické i psychické násilí,
omezování a diktát. Útěky k babičce,
ohrožování zdraví a strach, to byl můj běžný
život. Babička, která se o mě teď stará,
si s druhou půlkoumé rodiny také zažila své,
ale nedala se a já jsem jí za to moc vděčná.
Zachránila mě. Teď končím základní školu
ve stejné třídě jako moje sestra Anna, která
žije u babičky prakticky od malička. Proč já
nemohla taky? Jednoduše jsem měla

to “štěstí”, že jsem se více podobala mamin-
ce a její rodina omě proto projevila po naro-
zení zájem. Dnes už bydlím se svojí sestrou
Annou u druhých prarodičů. Babička s dě-
dou se kromě nás starají ještě o další dvě
romské holky, jsme super rodina a všichni
jsou skvělí!

Příběh na této stránce byl publikován
v rámci kampaně Libereckého kraje „Mít
domov a rodinu – samozřejmost, nebo
vzácnost“.
Další skutečné příběhy dětí, které vyrůs-
tají v pěstounské péči najdete na webu
kampaně (www.rodinalk.cz/). Můžete
tak jejich prostřednictvím nakouknout
na to, jakými životními peripetiemi si
děti ve svém věku již prošly, jaké to je vy-
růstat v pěstounské rodině a jak důležité
jemít blízkou osobu, která poskytne bez-
pečnou náruč, lásku a porozumění.

Vpříběhu byla změněna jména. Text i fo-
tografie jsou autorizovány náhradní ro-
dinou.

Plánované akce
2. února – Pivní pátek
– od 18:00
3. února – Bruslení v Turnově
– od 14:45 do 16:15
18. února – Bruslení v Turnově
– od 12:30 do 14:00
2. března – Bruslení v Turnově
– od 13:30 do 15:00
16. března – Výlet k pramenuMohelky
22. března – Noc s Andersenem
Každé úterý – Kreativní kroužek
– od 16:30

Svozy pytlů s tříděným odpadem 2024

• 11. března
• 13. května
• 15. července
• 16. září
• 11. listopadu

https://www.rodinalk.cz/
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ZPRAVODAJ OBCE RADIMOVICE | Periodický tisk územního samosprávného celku

Obec Radimovice | EvidovánoMK ČR E 15327

Vychází: 1 × za 2 měsíce zdarma, ročník XXI, č. 1., počet výtisků 150

VYDAVATEL:Obec Radimovice, Radimovice 47, 463 44 Sychrov. IČ 00671932

REDAKČNÍ RADA:Miloslav Rejha

Příspěvky do zpravodaje posílejte na:

m.rejha@gmail.com
nebo na adresu

Obec Radimovice,

Radimovice 47, 463 44 Sychrov

Uzávěrka příštího čísla:

28. 3. 2024

https://www.mkcr.cz/databaze-periodickeho-tisku-pro-verejnost-cs-978?do[loadP]=1&item.id=7847
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